
Poštovani članovi Skupštine Boćarskog saveza Primorsko-goranske županije!  

Poštovane boćarice, poštovani boćari i prijatelji boćanja!  

 

Od 3. ožujka 2017. godine, kada je na Izbornoj skupštini izabran novi saziv Upravnog odbora, 

tijekom 2017. godine održano je 7 sjednica UO, što ukazuje na vrlo aktivan rad. Ističem: 

 14. ožujka 2017. održana je 1. sjednica UO BS PGŽ na kojoj su usvojena zaduženja 
članova UO: 
1. Serđo Samblić  - Predsjednik BS PGŽ  
2. Sandro Gulja – podpredsjednik BS PGŽ, obrazovanje i edukacija u boćanju  
3. Dino Blečić – Sustav natjecanja – boćarske zajednice od posebne skrbi  
4. Dean Klarić – žensko boćanje  
5. Valter Šebelja  - boćanje pod nadležnošću HBS-a ( I, II i III liga HBS-a)  
6. Franko Karlović – boćanje pod nadležnošću BS PGŽ ( I,II i III liga BS BGŽ-a); Klana, 
Viškovo  
7. Slobodan Marelja – Bošnjak -  općinske i međupćinske lige, Grobinšćina  
8. Vjekoslav Matetić – instruktor boćanja PGŽ-a / mlađe uzrasne kategorije; hrvatsko 
Primorje  
9. Damir Jasić – Rijeka  
10. Željko Skočić – sudačka organizacija  
11. Anton Bučević - Liburnija  
 

 Radi kvalitetnijeg funkcioniranja Saveza, usvojen je novi način verifikacije zapisnika sa 
sjednica Upravnog odbora. Tajnik je preuzeo obvezu da u što kraćem roku sastavi 
zapisnik i pošalje elektronskom poštom svim članovima Upravnog odbora. Članovi UO 
imaju rok od tri dana za eventualne primjedbe ili izmjene. Istekom roka zapisnik je 
verificiran i objavljuje se na Internet stranicama Saveza. To je u interesu šire boćarske 
javnosti, da što ranije ima dostupne sve odluke i zaključke.  
 

 Prije nastavka prvenstva, tijekom ožujka i travnja, organizirani su sastanci po Boćarskim 
zajednicama s ciljem da se u neposrednom kontaktu s predstavnicima klubova razmijene 
informacije te saslušaju potrebe i prijedlozi s terena. Najbolji odaziv zabilježen je na Krku 
i u Primorju a nešto lošiji u zajednicama Grobnik, Viškovo-Klana i Liburnija. Rijeka i dalje 
ostaje slaba točka.   

 

 8. travnja 2017. godine u riječkom boćarskom centru Podvežica održana je izborna 

sjednica Skupštine Hrvatskog boćarskog saveza. Za predsjednika je izabran Tomislav 

Ćurko, predstavnik Boćarskog saveza Zadarske županije. U Izvršni odbor izabrani su Dino 

Blečić i Serđo Samblić, predstavnici BS Primorsko-goranske županije. 

 Na inicijativu našeg Saveza, pokrenuta je Hrvatska juniorska liga, vjerojatno najznačajniji 
projekt HBS-a u ovom desetljeću.  Rijeka-sport je odobrio besplatno korištenje 
Boćarskog centra Podvežica za potrebe Hrvatske juniorske lige odnosno naših klubova: 
Vargon 1, Vargon 2, Gornji Kraj i Sv. Jakov. 

 

 Ljetni kamp za početnike i mlade boćarice i boćare održan je sa dvije grupe djevojčica i 
dječaka i to na Platku – mlađi početnici, a na Podvežici napredniji.  
 

 Na Platku je održan radni sastanak s predstavnicima Goranskog sportskog centra, 
Zajednice sportova PGŽ, Općine Čavle i Primorsko-goranske županije. Pokrenute su 



aktivnosti kako bi se na Platku izgradilo četverostazno boćalište, čime bi se značajno 
olakšala organizacija kampova za mlade, prigodnih turnira, priprema pojedinih selekcija, 
prvenstava županije ili Hrvatske i sl. 

 

 Bili smo domaćini više državnih prvenstava za kadete, žene i seniore. 
 

 Savez financijski i organizacijski prati i podupire rad s mladima. Stav je i opredjeljenje 
Boćarskog saveza PGŽ da se promovira, pomaže i sufinancira u okvirima moći natjecanja 
mladih – kadeta i juniora i žena – juniorki i seniorki. 
 

 U Njivicama je održana prezentacija boćanja. 
 

 Organizirali smo dva međunarodna turnira: „Sv. Vid 2017.“ i „Božić 2017.“ 
  

 Provodi se program Instruktor boćanja. 
 

 Sudjelovali smo na prezentaciji sportova u sklopu Olimpijskog dana. 
 

 Osigurana su sredstva (redovna sredstva uvećana za uplate sponzora) za izradu 
godišnjaka Boćarskog saveza Primorsko-goranske županije u većem, izmijenjenom 
formatu s brojnim zanimljivim temama. 
 

 Na prigodnoj svečanosti uručena su priznanja našim najboljim igračima, igračicama, 

djelatnicima te udrugama i institucijama u sportu za 2016. godinu. 

 Sponzorskim ugovorom s Privrednom bankom Zagreb, osigurana su sredstva u iznosu od 
20.000,00 kn za razvoj boćanja u mlađim kategorijama. 

 

 Naše web stranice su ažurnije, a dodatno smo prisutniji i u medijima. Kanal Ri popratio 
je Ljetne kampove, registrirani su uspjesi iz Monaca, najavljena je Hrvatska juniorska liga 
i to u Novom Listu, Kanalu Ri, portalima SportCom, Crikva.hr, Istrasport, Otok Krk. 

 

 Kvalitetan rad u našem Savezu prepoznat je na nivou Hrvatskog boćarskog saveza. 
Posebno se to odnosi na naše trenere kojima su dodijeljene važne dužnosti u 
reprezentativnim selekcijama: Čedo Vukelić je izbornik kadetske i juniorske 
reprezentacije te pomoćni trener seniorske reprezentacije Hrvatske, Dean Klarić je 
pomoćni trener ženske reprezentacije a Vjekoslav Matetić pomoćni trener kadetske i 
juniorske reprezentacije Hrvatske.  

 

 BK Čavle – škola boćanja i općina Čavle dobili su priliku organizirati Kup europskih 
prvakinja za naredne četiri godine u Čavlima. 

 

Zahvaljujemo se svima koji su na bilo koji način doprinijeli realizaciji planiranih aktivnosti.  

Posebno treba istaknuti podršku koju nam pružaju Primorsko-goranska županija, Zajednica 

sportova PGŽ-a, jedinice lokalne samouprave i mnogi drugi, podupiratelji tradicije. 

Pozivamo sve boćarske entuzijaste da šalju materijale koje ćemo objavljivati na web stranicama 

Saveza kao i u našem glasilu. Molimo izvještaje sa turnira, najave događaja/turnira, informaciju 

o pokretanju škole boćanja u vašoj sredini, informaciju o gradnji novih boćališta i sl. 

Predsjednik Boćarskog saveza PGŽ  

Serđo Samblić, dipl.uč. 


